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1. Jõelähtme vallavalitsuse esindajate ülevaade haridusvaldkonna arengutest ja 

tulevikuplaanidest 

 

Leho Kure tutvustas kokku nelja elamuarenduse plaani, mille kohta on taotlused valda sisse 

antud: Jõelähtme tee 3 ja 5 (mõlemad tagasi lükatud, sest vald näeb seal pigem tööstusmaad), 

planeering kooli poolt vaadates üle jõe Lembitu, Salmistu, Eigupõllu ja Jõesalu kinnistul ja 

Taaveti kinnistu Pumbajaama tee ümbruses (kooli vahetus läheduses - väiksemad 

korterelamud, tagapool ridaelamud). Neist viimase planeering on algatatud ja selle teostumine 

on hetkel kõige võimalikum. Kui menetlemine läheb edukalt, hakatakse maju tõenäoliselt järk-

järgult ehitama, ilmselt kulub sellele u 10 aastat. 

 

 

2. Kostivere Kooli ruumipuuduse teema, sh aula  

 

Kui kooli kõrvale uusarendus, on arendaja pakkunud võimalust lasteaeda laiendada ja teha 

ka koolile juurdeehitus. Osa rahast, mis puudutab kooli ja lasteaia arengut, peaks tulema 

arendajalt. 

 

Aula puudumine mõjutab õppetöö kvaliteeti. Kooli arengukavas on ette nähtud koolile aula, 

aga selle juures on klausel, et plaan teostatakse lisavahendite leidmisel. Arengukavas on aula 

vajadus olnud juba üle kümne aasta. 

Noortekeskuse puhul tuli pool raha projektirahast, sest projekt nägi ette energiasäästu 

rakendamiseks vana hoone lammutamise, mida sai seal rakendada. Siin seda võimalust pole. 

 

Kooli palve: hoida meid prioriteetide nimekirjas vähemalt tänase ruumipuuduse osas. 

 



 

3. Õpetajate Kostivere Koolis hoidmine ja siia tööle saamine 

 

Hoolekogu soov korraldada valla koolide esindajatega arutelu õpetajate hoidmise ja siia tööle 

saamise teemal ning esitada sellekohane pöördumine valda. Õpetajate lahkumist ja keerukust 

nende siia töölesaamisel põhjustab Tallinna lähedus, kogu Harjumaa koolide ja erasektoriga 

võistlemine. Õpetajate üleostmine. 

 

Priit Põldma tutvustas veebilehte Haridussilm, kust saab võrrelda erinevate koolide infot (nt 

õpetajate keskmine palk). Õpetajad teevad ületunde, et kool saaks toimida. 

 

Õpetajad tunnevad, et Kostivere Koolis on väga hea keskkond kaasaegse hariduse 

andmiseks. Noor õpetaja ei tule siia ainult sellepärast, et siin on vähem lapsi. Hinnatakse ka 

mitmekesise hariduse andmise ja erinevates projektides osalemise võimalusi. Peame olema 

veel ka muude asjadega atraktiivsed. 

 

Alati pole raha probleem number üks. Õpetajatele tekitab lisakoormust lisaks õpetamisele 

kooli väiksus. Neil on vaja teha ära palju muudki, mis on vajalik kooli toimimiseks (nt 

arengukava, kooli õppekava ja ainekavade loomine, erinevatesse tegevustesse 

panustamine). 

 

Hoolekogu ja kool jätkavad suhtlust valla ning teiste koolide esindajatega. 

 

 

4.  Õpetamise mured. Tundide õigeaegne lõpetamine 

 

4.1. Õpetamise mured 

 

Eelmisel korral tõstatatud teemaga on kool tegelenud ja teeb seda edasi. Kool on õpetajatega 

vestelnud ja õppejuhil on plaanis ka tunnivaatlused. Osades tundides tundub, et suhtlus 

õpetaja ja õpilaste vahel on teinud arengu paremuse suunas ja tundides õpetatud teemadest 

saavad õpilased paremini aru. Sügisest rakendatud paaristundide praktikat püütakse 

keerulisemate ainete puhul kohandada, et laste õpivõime oleks suurem. Kool püüab toeks olla 

alustavatele ja veel õppivatele õpetajatele. 

 

Tuleb julgustada vanemaid andma ka siis tagasisidet, kui midagi on hästi. Tunnustamine on 

õpetajate jaoks väga tähtis ning innustav. Hoolekogu kirjutab sellest vanematele. 

 

4.2. Tundide õigeaegne lõpetamine 

 

Tundub, et sellega hetkel probleemi ei ole. 

 

 

5. Koolikapid 

 

Koolikapp.ee - Karin saadab info välja, katseprojekt: kas 16 või 32 kappi. Tasuline teenus -  

soodushind 30 eurot aastas, täishind 39 eurot aastas. Vanemad saavad digitaalselt 



broneerida kappe. Eesmärk on kappidega lahendada kaduvate asjade mure, garderoobi 

koormust vähendada jms. 

 

 

6. Kokkuvõte 4.–8. novembril liikluse suunamise kohta, kooli sissesõit 

 

Kampaania, millega suunati lapsi autoga kooli toovaid vanemaid lapsi bussitaskus maha 

panema, õnnestus hästi. Esines vaid üksikuid olukordi, kui tuli autojuhtidega eraldi vestelda.  

 

Arutlusel oli tõkkepuu vajalikkus ja mõistlikkus sissesõiduteele. Et vanemad ka edaspidi 

lapsed koolist kaugemal autost maha paneksid, otsustati esialgu tõkkepuud mitte panna, vaid 

lastele aktiivset kooliteed tekitada. Lisaks oli arutlusel kooli sissesõidu filmimise teema ja 

soovitusest mitte kinnipidavate vanemate poole individuaalselt pöördumine. Arutelu jätkub 

järgmisel korral. 

 

 

7. Muud teemad 

 

7.1. Kogukonna kaasamine 

 

Jätkata vanematele ja kogukonnale suunatud koolituste korraldamisega. Hoolekogu küsib 

vanematelt, mis teemadel tahaksid nad ennast arendada, missuguseid loenguid sooviksid. 

Kool võtaks siin ka kogukonna arendaja rolli. Projektile otsida programmijuht, kes ei pea olema 

kooli töötaja, võib olla ka nt hoolekogu liige vm. 

 

Kooli kõrvale loodav MTÜ/SA oleks see, mille kaudu oleks võimalik raha taotleda, koolil ise 

mitte. Hoolekogu tegeleb teemaga edasi. 

 

Hoolekogu koosoleku protokollid avalikustada nädala jooksul peale koosolekut (kodulehel ja 

Stuudiumis). Vanemad näeksid, et nende tõstatatud teemadega tegeletakse, et nad on 

kaasatud. Hoolekogu püüdleb selles suunas. 

 

 

7.2. Kehalise kasvatuse riided  

 

Regulaarselt koju pessu viia - vanematele meenutus Stuudiumi. Kool saadab. 

 

 

7.3. Koolitoit 

 

Aeg-ajalt esineb sööklas vanemate klasside puhul olukordi, kus koolitoitu ei jagu kõigile. 

Näiteks on päevi, kus poisid kiirustavad sööklasse esimestena ja tõstavad endale nii suured 

portsud ette, et sama klassi tüdrukutele ei jätku toitu enam piisavalt. Klassijuhatajad tegelevad 

küsimusega.  

 

Vanematele ka meenutus saata, et poisid peaksid viisakusreeglitest kinni ja laseksid tüdrukud 

enne sööma. Kool saadab. 

 



 

7.4. Suhtlus Kostivere poega (energiajookide müük, kerged eined) 

 

Poe vastus: poes on üleval teavitus energiajookide alla 16-aastastele mittemüümise kohta. 

Super Monkey on karastusjook - seda võib müüa. Võileibu, wrappe, salateid on, millega 

lapsed saavad peale koolipäeva lõppu tervislikult nälga peletada. Töötajad on poolt, et lastele 

energiajooke ei müüdaks.  

 

Pood on hädas kaupa lõhkuvate ja varastavate ning riiulite vahel jooksvate lastega. 

 

Pood palus koolil ja vanematel nendega koostööd teha, et rääkida lastega poes käitumise 

reeglitest. Hoolekogu palub koolil see palve vanematele edastada. 

 

 

7.5. Puudumistest teavitamine  

 

Teema kandus üle järgmise koosoleku päevakorda. 

  

 

7.5. Järgmise koosoleku teemad (9. dets.): 

 

1. Riiklike rahuloluküsitluste kokkuvõtted 

2. Esimene tagasiside praegusele hindamissüsteemile 

3. Hoolekogu liikmete asendamine 

4. Puudumistest teavitamine 

5. Olukord sissesõiduteel. Filmimise vajadus, muud lahendused 

 

 

7.6. 2024.–2025. õppeaasta hoolekogu koosolekute kuupäevad: 

 

09.12 

27.01 

31.03 

12.05 

 

 

 

Protokollis Siiri Erm-Nairismägi 

 

 


